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Wloclawek, 21 listopada 2017 r.

Pan

Jaroslaw Hupalo
Radny Rady Miasta lllloclawek

PREZYDENT
MIASTA Wt-OC{'AW-EK

7'elnnv Rvnek 1 i /1 J

87;;o wrocrnwer

GM. 0003.121.2017

w odpowiedzi na Pana interpelacjg wniesionq podczas )fiXV sesji Rady Miasta w sprawre
utwardzenia nawiezchni ulicy Rybnickiej od strony targowiska upzejmie informujq, 2e pzebudowa tej
ulicy zostala ujgta w zadaniu: 

"Pzebudowa 
dr6g gminnych - ulica Rybnicka (pay pchlim Targu)" -jako

zadanie inwestycyjne - wprojekcie bud2etu Miasta na2018 r.

Otzymuie do wiadomoici:

1. Wydzial Organizacyjno -
2. ala

Prawny i Kadr -U.M.


